
Zápis z 6. jednání Zastupitelstva města Kaznějov dne 25.9.2019

Přítomni: dle prezenční listinyl
Program: dle přílohy pro 14, proti 0, zdržel se 0

Ověřovatelé zápisu: Mgr. Hana Šteflová pro 13, proti 0, zdržel se 1
          Jiří Palma pro 13, proti 0, zdržel se 1

1. Zpráva o činnosti rady
- zápisy a usnesení z jednání rady za období od posledního jednání ZM  byly doručeny jako podklad
  k jednání ZM;
Jiří Palma – rada rozhodla o pořízení dvou kotců pro nalezené psy a o jejich umístění za budovu
  Měú; domnívá se, že by bylo výhodnější využít zařízení kynologického klubu a pověřit jeho členy
  péčí o tyto psy;
- rada při svém rozhodnutí o umístění nových kotců vycházela z jejich snadné dostupnosti a
  z možnosti pověřit péčí o psy správce budovy;
zastupitelstvo schvaluje činnost rady v období od 5. jednání ZM: pro 14, proti 0, zdržel se 0

2. Čerpání příjmů a výdajů rozpočtu k 31.8.2019
- zastupitelstvu byl předložen přehled o příjmech a výdajích rozpočtu vykázaných k 31.8.2019;
  materiál byl projednán a doporučen ke schválení finančním výborem;
zastupitelstvo schvaluje čerpání příjmů a výdajů rozpočtu k 31.8.2019: pro 14, proti 0, zdržel se 0

3. Rozpočtové opatření č. 3
- jako podklad k jednání byl předložen návrh rozpočtového opatření č. 3, který projednal a
  ke schválení doporučil finanční výbor;
tajemnice – předložený návrh doporučuje upravit o přesun částky 10,0 tis. Kč mezi odd. par. 33.19
  (-10,0 tis. ) a odd. par. 34.29 (+10,0 tis.) z důvodu vyšších nákladů na provoz klubu důchodců;
zastupitelstvo schvaluje předložený návrh rozpočtového opatření č.3 včetně přesunu částky 10,0 tis.
mezi odd. par.  33.19 a 34.29: pro 14, proti 0, zdržel se 0

4. Smlouva o poskytnutí účelové dotace z rozpočtu PK
- zastupitelstvu byla předložena Smlouva o poskytnutí účelové dotace z rozpočtu Plzeňského kraje
  v rámci programu „Podpora péče o pomníky, válečné hroby a pietní místa na území Plzeňského
  kraje“, jejímž předmětem je poskytnutí účelové finanční dotace na restaurování pomníku – sochy a
  podstavce u budovy Měú; finanční dotace bude činit 19 000,-Kč, smlouva stanoví podmínky 
  čerpání dotace;
zastupitelstvo schvaluje podpis předložené Smlouvy o poskytnutí účelové dotace z rozpočtu 
Plzeňského kraje v rámci programu „Podpora péče o pomníky, válečné hroby a pietní místa na 
území Plzeňského kraje“: pro 14, proti 0, zdržel se 0

5. Dodatek ke Smlouvě o poskytnutí účelové dotace č. 02042019
- Zastupitelstvo Plzeňského kraje schválilo v rámci dalšího kola dotačního titulu „Podpora
  sociálních služeb dle § 101a zák. č. 108/2006 Sb., o sociálních službách, ve znění pozdějších
  předpisů pro rok 2019 – Plzeňský kraj“ navýšení finančních prostředků pro Pečovatelskou službu
  Kaznějov o 23 124,- Kč; toto navýšení je předmětem Dodatku č. 1 ke smlouvě o poskytnutí
  účelové dotace č. 02042019;
zastupitelstvo schvaluje uzavření Dodatku č. 1 ke smlouvě o poskytnutí účelové dotace číslo 
02042019: pro 14, proti 0, zdržel se 0

6. Nabídka prodeje pozemků
- -majitelka pozemků p.č. 426/290 a 1274/14 nabídla tyto pozemky městu k odkupu; nabídka byla
  projednána radou dne 15.5.2019 s tím, že město by předmětné pozemky odkoupilo za cenu 



  100,- Kč/m2 ;
- majitelka pozemků nabízenou cenu akceptuje;
zastupitelstvo schvaluje odkup pozemků p.č. 426/290 o výměře 1251 m2 a 1274/14 o výměře 
184 m2 , vše v k.ú. Kaznějov, za cenu 100,- Kč/m2 a uzavření kupní smlouvy na tyto pozemky
s p. Žanetou Gemov, bytem Trnová 352, 330 13: pro 14, proti 0, zdržel se 0

7. Smlouva o zřízení VB – služebnosti
- ČEZ Distzribuce a.s. předložil Smlouvu o zřízení VB – služebnosti č. IP-12-0004197/VB/001,
  která se týká umístění podzemního kabelového vedení NN na pozemek p.č. 574/1 v k.ú. Kaznějov;
zastupitelstvo schvaluje uzavření Smlouvy o zřízení věcného břemene – služebnosti číslo
IP-12-0004197/VB/001: pro 14, proti 0, zdržel se 0

8. Diskuse
Luboš Pojer – uvažuje se v souvislosti s nařízeným povinným čipováním psů o pořízení čtečky?
Ing. Brejník – bez povinnosti hlásit čipy do centrálního registru nemá čtečka význam
tajemnice – v případě potřeby zjištění čipu se obracíme na veterinářku;

Luboš Pojer – pokračuje rekonstrukce u. Mrtnická dle plánovaného harmonogramu? z vlastní
  zkušenosti i ze zkušenosti občanů, kteří se na něj obracejí, se domnívá, že stavba se protahuje a
  neúměrně zatěžuje obyvatele u. Mrtnická;
starostka – dle smlouvy o dílo mají být stavební práce ukončeny v listopadu t.r., probíhají tedy
  stále v řádném termínu;
Luboš Pojer – je nutné zajistit pravidelný vývoz odpadu z víceúčelového kulturního zařízení, 
  popelnice je často plná; dále žádá o umístění jedné lavičky do sídliště ( u bývalé kotelny);
Lukáš Kožíšek – je plánován den otevřených dveří v nově vybudovaném bytovém domě č.p. 353?
starostka – den otevřených dveří je plánován na druhou polovinu října, po kolaudaci;

Diskuse z řad občanů:
Josef Brož – proč město vykupuje pozemky, p.č. 426/290 a 1274/14, které jsou v ochranném pásmu
  dráhy a nelze na nich stavět?
starostka – tuto informaci máme, s žádnou výstavbou se zde nepočítá, mohly by být využity jako 
  zázemí pro školu apod.
Josef Brož - jak je řešen stav koupaliště, během sezóny se dále objevovaly nedostatky loňské 
  přestavby?
starostka – připravujeme sepsání všech závad (ve spolupráci se stavebním dozorem) a případné
  podání reklamace;

Stanislav Kožíšek – počítá se stále s vybudováním parkoviště na sídlišti?
starostka – je to akce plánovaná pro příští rok, momentálně se řeší problémy s přeložkou el. vedení;
Ing. Hep – jednal v této věci na ČEZu, místo pro parkoviště je v ochranném pásmu, problematické 
  je nadzemní vedení;
Stanislav Kožíšek – jako problémovou vidí nově upravovanou křižovatku ulic Mrtnická a 
  K Nádraží, je zde málo místa;
starostka – vše je realizováno podle projektu a platných norem; v současnosti je snaha především
  zklidňovat a zpomalovat dopravu;

Zápis vyhotoven 30.9.2019
Zapsala: Eliška Bartásková Mgr. Eva Šimlová, starostka
Ověřil:
Mgr. Hana Šteflová…………………………..

Jiří Palma…………………………………….


